
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
11. listopadu 2024 od 12:30,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. Filip 
Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., 
Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Bc. Jana Horáková 
Omluveni:  
doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D. 
Hosté:  
prof. Ing. Petr Doležel, Ph.D., doc. Ing. Pavel Drdla, Ph.D., prof. Ing. Radim Hrdina, Ph.D., prof. Ing. Aleš 
Imramovský, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., Mgr. Tomáš Kupka, Ph.D., prof. Ing. Dr. Petr Mošner, 
Ph.D., doc. Ing. Marcela Pejchalová, Ph.D., doc. Ing. Jan Pidanič, Ph.D., Mgr. Irena Reimannová, Ph.D., 
Mgr Olga Roebuck, Ph.D., M.Litt., doc. Ing. David Veselý, Ph.D. 
 

Program: 
 

1. Zahájení. 

2. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem Zpracování signálů a dat Fakulty elektrotechniky a informatiky 

3. Žádost o prodloužení akreditace (NAÚ) navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Komunikační a radarové systémy Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 

4. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
Ekonomika a management (FES) 

Farmakochemie a medicinální materiály (FChT)  

Organická technologie (FChT)  
Organic Technology  

Analýza biologických materiálů (FChT)  

Anglický jazyk (FF)  

5. Hodnocení doktorských studijních programů. 

6. Nápravné opatření v uskutečňování doktorských studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní.  

7. Nápravné opatření navazujícího magisterského studijního programu Historie 
Fakulty filozofické 

8. Doplnění kontrolní zprávy navazujícího akademicky zaměřeného studijního 
programu Rail Vehicles Dopravní fakulty Jana Pernera 



9. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
zdravotnických studií. 

10. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
restaurování.  

11. Harmonogram zasedání Rady vnitřního hodnocení v roce 2025. 

12. Různé. 

13. Závěr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH. Na úvod proběhla diskuse k návrhu prof. R. Souška na doplnění zápisu 
z předchozího jednání RVH. Ke vzneseným podnětům proběhla diskuse. Závěrem bylo konstatováno, že 
není potřeba zápis z předchozího jednání RVH doplňovat, s čímž všichni přítomní vyslovili souhlas. 
Předseda RVH následně předal slovo místopředsedkyni RVH, prof. Molkové, která přítomné členy 
seznámila s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého programu. Prof. Molková 
nechala hlasovat o navrženém znění programu.  
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem Zpracování 

signálů a dat Fakulty elektrotechniky a informatiky (FEI/2024/206/1). 
Prof. Molková přizvala k jednání děkana Fakulty elektrotechniky a informatiky prof. Doležela, který 
představil důvody pro podání žádosti o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem. 
Prof. Doležel členům RVH popsal drobné změny, které byly fakultou identifikovány a budou upraveny 
v akreditačním spise před odesláním na NAŮ. Jedná se o změny v personálním zajištění oboru.  
Žádost byla posuzována technickou odbornou komisí, vyjádření k žádosti přednesla její předsedkyně, 
prof. Šulcová. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse týkající se názvu oboru řízení. Do diskuse se zapojili prof. Fusek, 
prof. Soušek, doc. Grygar a prof. Doležel. 
Následně proběhla uzavřená diskuse, do které se zapojil prof. Soušek, doc. Dušek a prof. Čapek. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty elektrotechniky 
a informatiky podat žádost o udělení habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem Zpracování 
signálů a dat, č. FEI/2024/206/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu.  
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Žádost o prodloužení akreditace (NAÚ) navazujícího magisterského akademicky zaměřeného 

studijního programu Komunikační a radarové systémy Fakulty elektrotechniky a informatiky 
(FEI/2024/207/1). 

K jednání RVH byl přizván děkan Fakulty elektrotechniky a informatiky, prof. Doležel a garant navazujícího 
akademicky zaměřeného studijního programu (dále jen „SP“) Komunikační a radarové systémy, 
doc. Pidanič. 
Doc. Pidanič představil nejzásadnější změny, které v žádosti o prodloužení platnosti studijního programu 
oproti žádosti o udělení akreditace podávané před 5 lety nastaly. Změny spočívají v posílení personálního 
obsazení a ve změně osoby garantující studijní program.  
Stanovisko technické odborné komise přednesla její předsedkyně, prof. Šulcová. Drobné nedostatky 
v literatuře, které komise připomínkovala, budou v žádosti garantem studijního programu opraveny. Tato 
upravená verze bude předložena NAÚ. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která se týkala možností řešení vědecké činnosti a počtu studentů 
v programu. Do diskuse se zapojili prof. Fusek, prof. Molková, doc. Pidanič a prof. Doležel. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 3 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty elektrotechniky 
a informatiky podat žádost o prodloužení platnosti akreditace navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Komunikační a radarové systémy, č. FEI/2024/207/1 a doporučuje 
rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu.  
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 



4. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
Prof. Molková seznámila členy RVH s plánem projednávání závěrů hodnocení kvality za druhé pololetí roku 
2024.  
 

a) bakalářský studijní program Ekonomika a management (FES/2017/2/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, proděkanku pro studium 
a pedagogickou činnost Fakulty ekonomicko-správní, prof. Komárkovou a zpravodaje ekonomické 
odborné komise, doc. Drdlu. Garantka bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Ekonomika a management, doc. Kotková Střítecká, byla již přítomna, vzhledem k tomu, že je členkou RVH. 
Doc. Kotková Střítecká krátce představila členům RVH studijní program, který garantuje. Pozitivně 
zhodnotila nové zavedení přijímacích zkoušek, nízkou míru neúspěšnosti studentů, rozšíření hodnocení 
kvality studia studenty. Byly prezentovány i slabší stránky studijního programu – pomalejší kvalifikační 
růst některých akademických pracovníků, kteří personálně zajišťují tento SP. 
Stanovisko zpravodaje přednesl doc. Drdla, který sdělil hlavní body zprávy, které většinově 
korespondovaly s popisem silných a slabých stránek programu doc. Kotkové Střítecké. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojila prof.  Molková, prof. Fusek, prof. Čapek, doc. 
Kotková Střítecká a prof. Komárková. Bylo hovořeno o koncepci závěrečných prací, počtu bakalářských 
prací připadajícího na jednoho akademického pracovníka, vizích do budoucna. Členka RVH doc. Kotková 
Střítecká se dle Opatření rektora č. 7/2017 Zamezení střetu zájmů při posuzování akademických 
pracovníků v orgánech UPCE neúčastnila uzavřené diskuse a hlasování o hodnotící zprávě studijního 
programu, který garantuje. 

doc. Kotková Střítecká opustila jednání 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management Fakulty ekonomicko-správní, 
č. FES/2017/2/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

doc. Kotková Střítecká se připojila k jednání 
 

b) bakalářský studijní program Farmakochemie a medicinální materiály (FChT/2018/25/1) 
Na jednání RVH prof. Molková přizvala proděkana pro pedagogiku Fakulty chemicko-technologické, 
prof. Mošnera a garanta bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Farmakochemie 
a medicinální materiály, prof. Imramovského. 
Prof. Imramovský krátce představil přítomným členům RVH studijní program. Prezentoval jeho silné i slabé 
stránky. Doc. Šulcová přednesla stanovisko odborné technické komise včetně závěrů a doporučení 
k dalšímu rozvoji SP. 
Byla otevřena diskuse, která pojednávala o možnostech pokračování absolventů tohoto SP do navazujícího 
studia, proces uznávání zkoušek a zápočtů z mobilit, uplatnitelnosti absolventů na trhu práce, 
odlišnostech tohoto SP a nového bakalářského SP Fakulty chemicko-technologické Biomateriály. Do 
diskuse se zapojili prof. Fusek, prof. Soušek, prof. Molková, prof. Fusek, prof. Mošner a prof. Imramovský. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Farmakochemie a medicinální materiály Fakulty chemicko-
technologické, č. FChT/2018/25/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 



 
c) doktorský studijní program Organická technologie (FChT/2018/45/1) 
d) doktorský studijní program Organic Technology (FChT/2018/46/1) 

Prof. Molková přivítala proděkana pro pedagogiku Fakulty chemicko-technologické, prof. Mošnera, 
garanta doktorského SP Organická technologie v českém jazyce a Organic Technology v anglickém jazyce, 
prof. Hrdinu. Prof. Hrdina krátce popsal realizaci hodnocených studijních programů a vysvětlil příčiny 
odlivu studentů.  
Prof. Šulcová, předsedkyně technické odborné komise, představila průběh hodnocení obou SP v rámci 
odborné komice včetně závěrů a doporučení k dalšímu rozvoji SP. Byla diskutována zahraniční mobilita 
studentů v rámci doktorského studia v českém jazyce i v rámci doktorského studia v anglickém jazyce.  
Následně proběhla diskuse, do které se zapojili prof. Molková, prof. Soušek, prof. Čapek, prof. Mošner 
a prof. Hrdina. Diskuse byla zaměřena na možné změny pro doktorská studia, které by mohla přinést 
novela vysokoškolského zákona, poplatky za studium v cizím jazyce, vlastnictví výsledků výzkumu 
v případě zaměstnaneckého poměru studenta doktorského studia.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4c): 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Organická technologie Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2018/45/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4d: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Organic Technology Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2018/46/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

e) bakalářský studijní program Analýza biologických materiálů (FChT/2018/7/1) 
K jednání RVH prof. Molková opětovně přivítala proděkana pro pedagogiku Fakulty chemicko-
technologické, prof. Mošnera, a garantku bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Analýza biologických materiálů, doc. Pejchalovou. Doc. Pejchalová krátce představila přítomným členům 
RVH studijní program, který garantuje. Předsedkyně technické odborné komise, doc. Šulcová, přednesla 
posudek komise. Kladně byla ohodnocena tvůrčí činnost garantky SP, personální zajištění SP, aplikační 
sféra, uplatnění absolventů. 
Byla otevřena diskuse, do které se zapojil prof. Fusek, doc. Dušek, dr. Bělina, prof. Molková, prof. Mošner 
a doc. Pejchalová. V rámci diskuse byla opět kladně ohodnocena tvůrčí činnost garantky, stabilní počet 
absolventů s vysokou mírou uplatnitelnosti na trhu práce, byl diskutován předpokládaný počet 
zapisovaných studentů s reálným stavem, výklad názvu SP, vize do budoucna. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4e: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Analýza biologických materiálů Fakulty chemicko-
technologické, č. FChT/2018/71/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

f) Bakalářský studijní program Anglický jazyk (FF/2018/32/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zpravodaje humanitní odměrné komise, dr. Kupku, dále zástupce 
Fakulty filozofické, proděkanku pro vzdělávání, dr. Reimannovou a garantku bakalářského akademicky 
zaměřeného studijního programu Anglický jazyk, dr. Roebuck. 
Dr. Roebuck krátce představila přítomným členům RVH studijní program, jenž garantuje.  



Dr. Kupka přednesl stanovisko zpravodaje, ve kterém kladně ohodnotil trend klesající míry neúspěšnosti 
studentů, počet zahraničních mobilit studentů, aktivity garantky SP. Ke slabším stránkám byl zařazen nižší 
počet habilitovaných akademických pracovníků, kteří personálně zajišťují tento SP, avšak bylo zároveň 
konstatováno, že to není v rozporu se standardy NAÚ, dále nižší úspěšnost v získávání projektů.  
Byla otevřena diskuse, do které se zapojila doc. Kotková Střítecká, prof. Fusek, prof. Molková, dr. Bělina, 
prof. Soušek, dr. Roebuck a dr. Reimannová. Bylo diskutováno využívání umělé inteligence v rámci 
studijního programu, počty studentů, kteří pokračují v navazujícím studiu. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4f: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Anglický jazyk Fakulty filozofické, č. FF/2018/32/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

Ing. Fišera opustil jednání 
5. Hodnocení doktorských studijních programů. 
K jednání RVH byl předsedou RVH, prof. Čapkem, přizván prorektor pro vzdělávání a kvalitu, doc. Veselý. 
V rámci tohoto bodu byla diskutována úprava procesu interního hodnocení studijních programů, kterou 
představila prof. Molková. Návrhy reflektují zpětnou vazbu od posuzovatelů, kteří byli do hodnocení 
zapojeni v období let 2022 až 2024. Jedná se o posílení role interního posuzovatele, který bude mít 
k dispozici i vyjádření externího posuzovatele, čímž se eliminuje potřeba zpravodaje. Další úprava směřuje 
k rozšíření množiny externích posuzovatelů pro hodnocení SP, kdy garant SP navrhuje až 3 externí 
posuzovatele. Současně budou obsahově modifikovány hodnotící formuláře, které budou projednány 
na prosincovém jednání RVH.  
V rámci tohoto bodu proběhla diskuse k odstavci v novele směrnice č. 1/2022 Příprava, změny 
a hodnocení SP na UPCE, který se bude týkat časového horizontu, ve kterém by měl děkan fakulty podat 
žádost o prodloužení platnosti akreditace. 

doc. Kotková Střítecká opustila jednání 
 
6. Nápravné opatření v uskutečňování doktorských studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková připomněla členům RVH důvod udělení tohoto nápravného opatření Fakultě ekonomicko-
správní výzvou ze dne 26. října 2023, které bylo vyvoláno úpravou Studijního a zkušebního řádu v části 
aplikace kreditového systému na doktorské SP a jeho systémové implementace do uskutečňování 
doktorských SP na fakultě. Předložené materiály naplnily požadavky nápravného opatření  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí nápravné opatření 
v uskutečňování doktorských studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Nápravné opatření navazujícího magisterského studijního programu Historie Fakulty filozofické 
Prof. Molková připomněla členům RVH znění uděleného nápravného opatření z říjnového jednání RVH, 
které spočívalo ve formálním doplnění profilu absolventa specializace Archeologie do akreditačního spisu. 
Bylo konstatováno, že požadavek nápravného opatření byl splněn. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 7: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí nápravné opatření 
navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Historie (rozšíření akreditace o specializaci 
Archeologie) Fakulty filozofické, č.  FF/2024/201/1. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 



8. Doplnění kontrolní zprávy navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Rail Vehicles 
Dopravní fakulty Jana Pernera. 

Prof. Molková navázala na přerušený bod týkající se kontrolní zprávy navazujícího akademicky 
zaměřeného studijního programu Rail Vehicles z říjnového jednání RVH. K doplnění kontrolní zprávy 
o přehled nejvýznamnějších výstupů publikační a tvůrčí činnosti proběhla diskuse, ze které vzešlo 
konstatování, že není vhodné, aby se znalecká činnost vykazovala jako tvůrčí činnost.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Rail Vehicles (DFJP/2022/150/1) Dopravní 
fakulty Jana Pernera doplněnou o přehled nejvýznamnějších výstupů publikační a tvůrčí činnosti garanta 
studijního programu s tím, že standard č. 5.2 je naplněn pouze částečně. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programu Fakulty zdravotnických 

studií. 
Prof. Molková představila členům RVH předložené změny nezávažného charakteru realizované 
ve studijních programech Fakulty zdravotnických studií. Jedná se převážně o změny v personálním 
zabezpečení celkem třech studijních programů. Podklady k tomuto bodu byly k dispozici členům RVH 
na datovém uložišti. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 9: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10.  Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programu Fakulty restaurování. 
Prof. Molková představila předložené změny nezávažného charakteru realizované ve studijních 
programech Fakulty restaurování. Jedná se převážně o změny v personálním zabezpečení vyplývající 
ze změny garanta předmětů afilovaných k oborovému ateliéru, kdy je garantem vedoucí ateliéru a při jeho 
změně dochází k této situaci. Následně proběhla diskuse, která se týkala změny zrušení předmětu 
a následné navýšení kreditů jiného předmětu. Bod jednání byl přerušen. Ke změnám, které spočívají 
v úpravě počtu kreditů předmětů, bude vyžádáno podrobnější zdůvodněné Fakulty restaurování.   
 
11.  Harmonogram zasedání Rady vnitřního hodnocení v roce 2025. 
Prof. Molková představila členům RVH návrh termínů jednání v roce 2025. Přítomní členové vyjádřili 
s navrhovaným harmonogramem souhlas. 

 



12.  Různé. 
Prof. Čapek upozornil, že z důvodu velkého počtu studijních programů, které projdou na příštích jednáních 
procesem vnitřního hodnocení kvality, budou jednání RVH časově náročnější.  

 
13.  Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
Pardubice dne 11. listopadu 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

     prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v. r. 
předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
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Zapsala: Bc. Jana Horáková 
 
 

 


